
SKUPŠCINA ZKPO UUBUANA-MOSTE-POUE

Urediti Jelovškovo galerijo
Zveza kulturno-prosvetnih organizacij Ljubljana Moste—Polje je imela v ponedeljek 13. decembra

1971 svojo delovno skupščino. Delovno predsedstvo je vodil Bojan Kardelj. j
Predsednica zveze Draga Svetina je uvodoma spregovorila o trenutnem stanju v kulturi in kulturnaf

-prosvetnih organizacijah... Med drugim je dejala, da bi moralo biti osnovno izhodišče v delovanju
ZKPO organizirano množično gibanje v kulturi in za kulturo. Novoustanovljena samoupravna asocia;
cija - Kulturna skupnost Ljubljana - naj bi senirala sedanje zadovoljivo stanje v kulturi ter ustvaril«
boljše pogoje za normalno, plodno in nemoteno delovanje na vseh področjih. V Kultumi skupnostj
Ljubljana so združene tako profesionalne ustanove kot vsa amaterska društva in posamezniki. Predvij
deno je kreiranje enotne kulturne politike za ves slovenski kultumi prostor. 1]

Posebno zanimanje sta zbudila
referata članov predsedstva ZKPO
Pie Kuhaiič - Mahkovec in Milana
Priteklja. •»

Pia Kuharičeva je govorila o kul-
turni skupnosti Ljubljana in med
drugim poudarila, da je trenutna
situacija nejasna, saj še vedno niso
razčiščeni odnosi in pristojnosti
med Zvezo kulturno prosvetnih
organizacij, Kulturno skupnostjo
Ljubljana in občinskimi skupščj-
nami. Zlasti je problematično finan-
ciranje kulturnih dejavnosti. V te
skupnosti so vključena vsa gleda-
lišča iz Ljubtjane. rnuzeji, galerije,
knjižnicc, Pionirski dom, Slov. fil-
harmonija itn. Poleg profesionalnih
institucij so vključene tudi ZKPO s
«vojimi drušlvi in organizacija Glas-
bene mladine. V perspektivi name-
rava kulturna skupnost Ljubljana
financirati razne prireditve, gosto-
vanja, akcije, umetniške skupine in
posamcznike. Skijpnost v tem času
še nima pripiavljenega proračuna za
prihodnjc leto, za zbiranje sredstev
pa ima predvidenih več variant. Za-
radi navedencga in ker tudi še nima
ustreznih kadrov, bi bilo morda za-
želeno, da bi ZKPO začasno, še

vcdno ostalo v sklopu občinskih
skupščin in na njihovih proračunih.

Milan Pritekelj je zelo podrobno
orisal delo šestih šolskih kulturnih
društev v naši obcini. Poudaril je, da
šola ne dosega vzgojnoizobraževal-
nega smotra le pri pouku, marveč s
celolnim sistcmom vzgojnoizobra-
ževalnega di-'la. Učenci se lahko po
svojih željah vključujejo v večje ali
manjše kultume skupine in tako za-
dostijo svojim potrebam in željam
po ustvarjalni ali poustvarjalni aktiv-
nosti. Na šolali imajo med drugim
gledališče, recitacijske, literarne, .
bralne, pravljične krožke kot tudi
ritmične, foto in fotklorne krožke.
Kot je tazvidno, je kulturna dejav-
nost na šolah zelo pestra.

Po poročilih se je razvila daljša
razprava in so bili ob rezimeju, ki ga
je podal Bojan Kardelj, med drugim
sprejeti naslednji sklepi:

1. Novoizvoljeni odbor predsed-
stva naj formuliia sklepe skupščine,
pii čemei nej sledi osnovni misli'. da
je treba razvijati samoupravljanje na
kulturno-prosvetnem področju.

2. Zagotoviti velja potrebno ude-
ležbo javnosti pri delu kulturno-
prosvetnih organizacij, tj. sodelova-

nje aktivnih sodelavcev, predstav*
nikov detovnih in družbenili organi-
zacij. I
- 3. Rešiti je treba vprašanje ali je
usmerjanje in upravljanje kulturno-
prosvctnih organizacij stvar Kultur-
ne skupnosti Ljubljana ali tudi dru-
gih družbenopolitičnih organov
(SZDL, občinske skupščine itd.). -

4. Ni mogoče akceptirati dejstva,
da je Kultuma skupnost Ljubljana
centralni vir financiranja, kajti za
nas ostane še vedno pomembna kul-
turno-prosvetna dejavnost na tere-
nu, kamor vrhunska kultura ne seže.

5. Vzpostaviti je treba čimtesnej-
šo povezavo in sodelovanje s šcd-
skimi kulturnimi društvi.

6. Čimbolj je treba usposobiti in
dokončno urediti Jelovškovo galC«
rijo, da bo lahko služila svojemu na
menu,

7. Novoizvoljeni odbor naj pri-
pravi poročilo o kulturno-prosvetn
dejavnosti v občini in ga posreduj«
pristojnetnu svetu oz. občinski
skupščini v razpravo.

Novoizvoljeno predsedstvo ZKPO
Ljubljana Moste-Polje bo še naprej
vodila Draga Svetina, podpredsednil
pa bo Slavko Hočevar.


